

Addendum Addenda

No./No
1

Project Description / Description de projet		
U88 Fall Arrest / U-88 Protection contre les fuites		
Project No./No de projet	Departmental Representative / représentant ministériel	Date
5564	Allan Mackenzie	20-Apr-2023
Solicitation No./N° de sollicitation		
22-58157		
Notice: This addendum shall form part of the tender documents and all conditions shall apply and be read in conjunction with the original plans and specifications.		
Nota: Cet addenda fait partie intégrale des dossiers d'appel; toutes les conditions énoncées doivent être lues et appliquées en conjonction avec les plans et les devis originaux.		

Item No	Description
1	Please replace the Evaluation Tender Form (Mandatory Criteria) with the following.
1F	Veillez remplacer le formulaires Dappel D'offres d'évaluation (Exigences Obligatoires)par le suivants .

END/FIN

MANDATORY CRITERIA

EVALUATION PROCEDURES

The construction tender form (bid) will be evaluated and scored in accordance with specific evaluation criteria as detailed herein. It is imperative that these criteria be addressed in sufficient depth in the tender form to fully describe the Proponent's response.

You are invited to submit one electronic Technical Proposal and one electronic Financial Proposal in two separate attachments to fulfil the following requirement forming part of this Request for Proposal. One attachment must be clearly marked 'Technical Proposal' and the other attachment must be marked 'Financial Proposal'. All financial information must be fully contained in the Financial Proposal, and only in the Financial Proposal. Proponents who provide financial information in the technical proposal will be disqualified.

MANDATORY CRITERIA:

The Construction Tender Form (bid) will be evaluated to determine if all mandatory requirements detailed in this Table "Mandatory Criteria" have been met.

Any Tender Form which fails to meet any of the mandatory requirements will be considered non-compliant and will not be given further consideration.

In the table below include the page number(s) of your bid form that demonstrates you meet that specific requirement.

MANDATORY CRITERIA

Item	Mandatory Criteria	Bid Form Page # (s) <i>(Proponent to Insert)</i>
1	The Proponent must have a minimum of ten (10) years' experience as a general contractor providing construction services comparable to this tender. Provide two (2) project examples, including approximate value of work and a client reference for each project. Provide a company profile and relevant history. A total of four pages (letter size) maximum for this criteria.	
2	The Proponent must supply the CV for the proposed company construction site supervisor. The proposed construction site supervisor must possess a minimum of 7 years' experience in contract/construction administration, as a site supervisor or similar position. Two pages (letter size) maximum for this criteria.	
3	The Proponent must supply the CV for the proposed company Project manager. The proposed project Manager must possess a minimum of 7 years' experience in contract/construction administration, as a Project, Manager or similar position. Two pages (letter size) maximum for this criteria.	

CRITÈRES D'ÉVALUATION OBLIGATOIRES

PROCÉDURES D'ÉVALUATION

Le formulaire d'appel d'offres pour la construction sera évalué et noté conformément aux critères d'évaluation spécifiques détaillés dans le présent document. Il est impératif que ces critères soient traités de manière suffisamment approfondie dans le formulaire d'appel d'offres pour décrire pleinement la réponse du promoteur.

Soumettre une offre technique électronique et une offre financière électronique distincte, en deux (2) pièces, pour satisfaire au besoin dont fait état la présente demande d'offres à commandes (DOC). Une pièce doit porter lisiblement la mention « Offre technique » et l'autre, « Offre financière ». Les coûts ne doivent figurer nulle part ailleurs que dans l'offre financière. Fournir de l'information financière dans l'offre technique entraînera la disqualification de l'offrant.

EXIGENCES OBLIGATOIRES:

Les formulaires d'appel d'offres seront évalués pour déterminer si toutes les exigences obligatoires détaillées dans le tableau « Exigences obligatoires » ont été respectées. Toute proposition qui ne satisfait pas à l'une des exigences obligatoires sera considérée comme non conforme et ne sera pas prise en considération.

Dans le tableau ci-dessous, indiquez le ou les numéros de page de votre proposition qui démontre que vous satisfaites à ce critère particulier.

EXIGENCES OBLIGATOIRES

Élément	Exigences obligatoires	No page du formulaire d'offre <i>(Promoteur doit insérer)</i>
1	Le promoteur doit avoir au moins dix (10) ans d'expérience en tant qu'entrepreneur général offrant des services de construction comparables à cet appel d'offres. Fournir deux exemples de projets, y compris la valeur approximative des travaux et une référence client. Fournir un profil de l'entreprise et un historique pertinent. Un total de quatre pages (format lettre) maximum pour ce critère.	
2	Le promoteur doit fournir le CV du superviseur de chantier de construction proposé de sa compagnie. Le superviseur de chantier proposé doit posséder au moins 7 ans d'expérience dans le domaine de l'administration des contrats/constructions, en tant que superviseur de chantier ou à un poste similaire. Deux pages (format lettre) maximum pour ce critère.	
3	Le promoteur doit fournir le CV du gestionnaire de projet de construction proposé de sa compagnie. Le Gestionnaire proposé doit posséder au moins 7 ans d'expérience dans le domaine de l'administration des contrats/constructions, en tant que Gestionnaires ou à un poste similaire. Deux pages (format lettre) maximum pour ce critère.	